藍如溪盛成皿教育基金邊陳之娟幼稚/兒園

2023 至 2024 年度招生行事曆及注意事項 (K1-K3)

日期	事項
隨時	兒童年滿一歲便可報名
隨時	遞交申請表
14/10/2022 前	發信通知約見時間 (在此日期後交表者會作後備處理)
12/11/2022(六)	面見日
25/11/2022 前	發信通知取錄結果
5 至 7/1/2023 (取錄者適用)	【統一註冊日】 *家長需於指定時間到本園辦理註冊手續,並須 提交「2023/24 註冊證」正本及繳交註冊費
9/1/2023 之後 (後備者適用)	如有空缺將以信件個別通知 *家長需於指定時間到本園辦理註冊手續,並須 提交「2023/24 註冊證」正本及繳交註冊費 如未能在指定的註冊日期提交有效的註冊文件, 本園或未能為獲取錄兒童完成手續,因此家長務 必於指定日期內向教育局申請相關註冊證
2023 年 1 月底 (不獲取錄者適用)	參考教育局公布的 幼稚園 K1 空缺資訊

「2023/24 K1 收生安排」流程圖

2022年9月至11月家長向 教育局遞交「註冊證」申請

1

如家長在遞交申請時已提供 全部所需資料及證明文件· 教育局一般可在六至八個星期內 完成審核並以郵遞方式發放「註冊證」/「入學許可書」給 家長(註1) 幼稚園處理2023/24 KI入學申請

2022年12月16日前幼稚園通知家長KI學位申請結果

 \downarrow

 \downarrow

如申請成功

 \downarrow

於「統一註冊日期」 (即2023年1月5至7日) 到一所幼稚園註冊提交 「註冊證」/「入學許可書」並繳交註冊費(註2) 如申請不成功

 \downarrow

 \downarrow

1

於「統一註冊日期」後 (2023年2月初開始)參考 教育局公布的幼稚園KI空缺資訊

申請「2023/24 幼稚園入學註冊證」

- 1. 教育局會以「幼稚園入學註冊證」作為 2023/24 學年的 K1 註冊文件。
- 2. 家長須於 2022 年 9 月至 11 月期間為其子女向教育局申請「2023/24 註冊證」會於本年 9 月開始接受申請,屆時教育局會公布申請細則,並會在教育局網頁上載詳情。(https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-kl-admission-arrangements/index-2324.html)
- 3. 2023/24 學年的註冊費為港幣 1,570 元正。如有關兒童入讀本校,本校會於若 8 月退回註冊費,但若家長於註冊後決定為子女轉校,請以書面通知本幼稚園。本幼稚園會退回相關註冊證,但註冊費將不獲退還。在取回註冊證後,本幼稚園亦不會再為該兒童保留學位。



幼稚園啓 2022 年 7 月

ALICE LAN & VERA SHEN EDUACTION FUND DELIA PEI NURSERY & KINDERGARTEN

Information on Admission to K1-K3classes in the 2023/24 school year

Date	Events
Anytime	The child to apply must be at least 1 year old
Anytime	Return of application forms
Before 14/10/2022	Formal rely will be sent to you for details of interview (the application submitted after the date will be treated as waiting list)
12/11/2022(Sat)	interview
Before 25/11/2022	Announcement of admission results
5.7/1/2022	[Centralised Registration Dates]
5-7/1/2023	*parents should complete the registration procedures for
(successful applicants)	their child by submitting the original of the $\lceil 2023/24 \text{ RC} \rfloor$
	to the kindergarten and paying the registration fee.
	If we have school place,
	we will contact by letter separately
After 9/1/2023 (applicants on the waiting list)	*parents should complete the registration procedures for
	their child by submitting the original of the \[\tau 2023/24 \] RC \]
	to the kindergarten and paying the registration fee.
	Please be reminded that if parents cannot submit the 2023/24
	RC during registration, the kindergarten may not be able to
	complete registration for their child. Hence, parents are
	required to submit application for the Registration Certificate
	to EDB within the specified period.
After 30/1/2023	Appliacnts refer to the K1 vacancy information released by
(unsuccessful application)	EDB after the Centralised Registration Dates

2023/24 K1 Admission Arrangements Flowchart

Parents apply to the EDB for the RC from September to November 2022

1

Upon receipt of the applications with all necessary information and documents provided, the EDB will generally take six to eight weeks to complete processing of the applications and issue the RC/AP to parents by post

KGs process
K1 admission applications for the
2023/24 school year

1

KGs inform parents of the application result before 16 December 2022

1

1

If application is successful

If application is not successful

 \downarrow

 \downarrow

Parents register with one KG during the Centralised
Registration Dates
(i.e. 5 to 7 January 2023)
by submitting the RC / AP
and paying registration fee²

Parents refer to the K1 vacancy information released by the EDB after the Centralised Registration Dates (i.e. from early February 2023)

<u>Application for the</u> '2023/24 Registration Certificate for Kindergarten Admission'

- 1. Education Bureau (EDB) will implement the Free Quality Kindergarten Education policy starting from the 2023/24 school year to replace the existing 'Pre-primary education Voucher Scheme'. Under the new Scheme, EDB will use the 'Registration Certificate for Kindergarten Admission' as the document for registration in the 2023/24 school year.
- 2. Parents are required to submit an application for the '2023/24 registration Certificate for Kindergarten Admission' (hereafter referred as '2023/24 RC') to EDB from September to November 2022. The '2023/24 RC' will be open for applications in September2022 and EDB will announce and upload the details of application onto EDB's website in due course.

(https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-2324.html)

3. The registration fee for 2023/24 K1 Place is HK\$1,570. Should parents decide to change school after registration, please notify the kindergarten in writing. The kindergarten will return the '2023/24 RC' but the registration fee will not be refunded. Upon obtaining the '2023/24 RC', the kindergarten will no longer keep the school place for the child.



From Kindergarten 7/2022

藍如溪盛成皿教育基金邊陳之娟幼稚/兒園



日期	事項
/	兒童年滿一歲便可報名
25/11/2022 前	發信通知約見時間
7/1/2023 (六)	面見日
13/1/2023 前	發信通知取錄結果
2/2/2023 - 4/2/2023 (取録者適用)	註冊日
10/2/2023 之後 (後備者適用)	如有空缺將以信件個別通知

家長須知

- 1. 由於本園為全年派發申請表,如申請人數過多,將未能安排全 部面見。
- 2. 以上日期如有更改,本園將通知有關申請人
- 3. 報名費\$40 於面見日繳交
- 4. **2022** 年 **11** 月 **25** 日後遞交之申請表,將安排為後備處理。如名額已滿,將不會安排見面,敬請家長留意。



幼稚園啓 2022 年 7 月



Date	ITEM	
Anytime	The child to apply must be at least 1 year old	
Before 25/11/2022	Formal rely will be sent to you	
	for details of interview	
7/1/2023(SAT)	interview	
Before 13/1/2023	Announcement of admission results	
2/2/2023 - 4/2/2023		
(successful applicants)	Registration Dates	
After 10/2/2023	TC 1 1 1 1	
(applicants on the	If we have school place, we will contact by letter separately	
waiting list)		

Notice to Parents

- 1. Application forms throughout the year, if there are too many applicants, all interviews will not be arranged.
- 2. If there is any change to the above date, we will notify the applicant concerned
- 3. Application fee: HK\$40 (to be collected together while the interview).
- 4. Application forms submitted after November 25, 2022 will be processed as a backup. If the quota is full, no meeting will be arranged, please pay attention to parents.